



Pui Kiu College Parent-Teacher Association Limited

培僑書院家長教師會有限公司

Address : Pui Kiu College, 1 Tai Wai New Village Road, Tai Wai, Shatin, New Territories, H.K.

地址：香港新界沙田大圍大圍新村路1號培僑書院

Tel. 電話：2132 6798

Email 電郵：[pkcpta@puikiu.edu.hk](mailto:pkcpta@puikiu.edu.hk)

Website 網頁：<http://www.puikiupta.org>

Ref: IMC2024/2

各位家長：

培僑書院  
「第八屆法團校董會家長校董和替代家長校董選舉」  
PUI KIU COLLEGE

**Eighth Election for IMC Parent Manager and Alternate Parent Manager**

上述選舉的提名期經已結束。共有二名候選人參選。候選人的資料和他們的自我介紹已放於 eClass 及 PTA 網頁上，請各位家長細閱。候選人編號是依英文姓名字母順序排列，選票將於稍後由班主任經學生派發給各位家長，並以郵寄形式予十二年級家長。請注意以下的重要資料和日子。

The deadline for nomination had already expired. There are **two** candidates nominated for this election. Details and self-introduction of the candidates for parents' reference have been posted in the school eClass and PTA website. Candidate numbers were assigned according to the alphabetical order of their names. Ballot papers will be distributed by Class teachers to all parents through students and sent to the parents of G12 students by post later. Please be reminded of the following important information and dates.

候選人名單 List of candidates	1 號候選人: 何德容 Candidate No.1 : Ho Tak Yung, April 2 號候選人: 曾少婷 Candidate No. 2 : Tsang Siu Ting, Venus
投票日期及時間 Polling Date and Time	2024 年 5 月 6 日(一) 至 5 月 8 日(三) (上午八時至下午四時) 5 <sup>th</sup> – 8 <sup>th</sup> May 2024 (Monday to Wednesday, 8am to 4pm)
「點票會」日期、時間及地點 Date, Time & venue for vote counting	2024 年 5 月 10 日(五) 下午五時於學校中學部地下小禮堂舉行。歡迎所有家長到場。 10 <sup>th</sup> May 2024 (Friday) at 5pm in Small Assembly Hall on G/F of Secondary Section. All parents are welcome to attend.
公佈結果日期 Date for announcement	2024 年 5 月 11 日(六) 將於 eClass 和家教會網頁公佈選舉結果 Election results will be announced at the eClass and PTA website on 11 <sup>th</sup> May 2024 (Saturday)

第八屆法團校董會家長校董和替代家長校董選舉 選舉主任謹啟  
Returning Officer for Eighth Election for IMC Parent  
Manager and Alternate Parent Manager

日期 Date: 2024 年 4 月 19 日

備註 Remarks :

1. 王惠成副校長經已被委任為這屆家長校董選舉的選舉主任。Mr. Wong Wai Shing Vincent the Deputy Principal was appointed the Returning Officer for this Parent Manager Election.
2. 家教會經諮詢後制訂的『家長校董選舉安排和規定』已載於家教會網頁([www.puikiupta.org](http://www.puikiupta.org))供家長參閱或下載，而列印版本只於家長書面要求時提供。PTA after consultation formulated and posted at the PTA website ([www.puikiupta.org](http://www.puikiupta.org)) "Regulations and Arrangements for IMC Parent Manager Election" for parents' reference or downloading. Printed copy will only be provided upon parents' written request.